

# 2022海外置业投资展-海外移民投资博览会

产品名称	2022海外置业投资展-海外移民投资博览会
公司名称	展会咨询 SMEXPO
价格	.00/个
规格参数	展会简称:海外移民置业展会 展会地址:上海新国际博览中心 展会时间:2022年7月6-8日
公司地址	浦东新区(详细请咨询客服)
联系电话	13482081506 13482081506

## 产品详情

人与人及男女平等性已经深入瑞典国家的每个角落，瑞典60%的出口收入由女性创造。内阁成员中女性几乎占了一半以上，为孩子和妈妈以及家庭制定了无微不至的孩子补助和产假补贴等福利保障，号称“孩子，女人第二”的国度。瑞典所有的人和公司信息公开透明而易于获得。公平民主、透明守法使得瑞典成为全球廉洁国家的模范。极少有政府人员贪污腐败的事情发生，也不存在政府机构高高在上的情况，是名副其实的为人民服务的公仆。

### 2022（上海）第20届海外置业移民留学展览会

展览时间：2021年07月06-08日

展览地点：上海新国际博览中心(浦东新区龙阳路2345号)

#### 展会概况

海外置业及投资移民上海展，是目前中国针对日益发展的海外置业及投资移民行业的盛会，展会涵盖四大主题：海外置业、海外移民、海外留学、海外投资。为期三天的展会将会有来自欧洲、北美洲、亚洲、澳洲、非洲等40多个国家和地区涉及海外置业、移民、投资、留学等多个领域的参展企业，集中展示高品质地产项目和投资移民服务。“2022（上海）第二十届海外置业移民留学展览会”是上海地区唯一的置业投资、移民、留学展览会，我们可以让您直接近距离地面对意向客户群体，了解您项目的优劣势，并且提供更大更广的平台让您推介您的项目。所以我们一定是您进入中国上海的选择和佳良机。目前“2022（上海）第二十届海外置业移民留学展览会”作为一个高品位、全方位、综合性的大型展。

本届展会商机无限，市场潜力巨大,诚邀您加盟本届展会，共创市场，共展宏图！

展出范围：

移民项目：投资商业移民项目、移民中介机构、海外留学机构、新移民项目；

海外地产发展商：海外房产、公寓、别墅、商用物业、地产、海外中国商城等；

投资咨询：投资银行、基金、国际投资咨询机构、法律及服务机构；

配套服务：律师事务所、语言培训学校、预科学校、海外学院、就业机构等；

参展程序：

A、填写《参展申请表》加盖公章后邮寄或传真至大会组委会；参展单位需按付款通知的要求，于7个工作日内交付展位费的50%作为定金（人民币），以落实展台位置；展位费的余额于2021年08月1日前付清

，  
欢迎一次性付清。否则，主办单位将视其放弃参展，参展企业报名后中途退展，参展费用概不退还。

B、在确认展位后，主办单位将向参展单位寄发《参展手册》；手册包括展品运输、展台设计搭建、旅行及住宿安排、物品租用等有关信息，参展商必须按要求填写好手册中有关表格，并于截止日前交回主办单位。

C、展位顺序分配原则“先申请、先汇款、先安排”。  
主办单位在收到展位费定金后，才能落实参展商所预定展位。

2022 (Shanghai) the 20th overseas real estate immigrant study abroad exhibition

Exhibition time: July 6-08, 2021

Venue: Shanghai New International Expo Center (No. 2345, Longyang Road, Pudong New Area)

Overseas real estate and investment immigration Shanghai exhibition is a grand event for the growing overseas real estate and investment immigration industry in China. The exhibition covers four themes: overseas real estate, overseas immigration, overseas study and overseas investment. The three-day exhibition will have exhibitors from more than 40 countries and regions such as Europe, North America, Asia, Australia and Africa, involving overseas real estate, immigration, investment, study abroad and other fields, focusing on high-quality real estate projects and investment immigration services. "2022 (Shanghai) the 20th overseas real estate immigration and study abroad exhibition" is the only professional real estate investment, immigration and study abroad exhibition in Shanghai. We can let you directly face the intended customer groups, understand the advantages and disadvantages of your project, and provide a larger and broader platform for you to promote your project. Therefore, we must be your only choice and best opportunity to enter Shanghai, China. At present, the "2022 (Shanghai) 20th overseas real estate immigrant study abroad exhibition" is a high-grade, all-round and comprehensive large-scale exhibition

This exhibition has unlimited business opportunities and huge market potential. We sincerely invite you to join this exhibition, create the market and show your grand plans!

Exhibition scope:

Immigration projects: investment in commercial immigration projects, immigration intermediaries, overseas study institutions and the latest immigration projects;

Overseas real estate developer: overseas real estate Apartments, villas, commercial properties, real estate, overseas

Chinese shopping malls, etc;

Investment consulting: investment banks, funds, international investment consulting institutions, legal and service institutions;

Supporting services: law firms, language training schools, preparatory schools, overseas colleges, employment agencies, etc;

Exhibition procedure:

A. Fill in the exhibition application form and affix the official seal, then mail or fax it to the Organizing Committee; Exhibitors shall pay 50% of the booth fee as a deposit (RMB) within 7 working days according to the requirements of the payment notice to determine the booth location; The balance of booth fee shall be paid before August 1, 2021,

Welcome to pay in one lump sum. Otherwise, the organizer will be deemed to give up the exhibition, and the exhibitors will withdraw from the exhibition halfway after registration, and the exhibition fee will not be refunded.

B. After confirming the booth, the organizer will send the exhibition manual to the exhibitors; The manual includes relevant information such as exhibit transportation, booth design and construction, travel and accommodation arrangements, article rental, etc. exhibitors must fill in the relevant forms in the manual as required and return them to the organizer before the deadline.

C. The principle of booth sequence allocation is "apply first, remit first and arrange first". After receiving the deposit of booth fee, the organizer can implement the booth reserved by the exhibitor.